



**P.B.X. AND OTHER SWITCHING SYSTEMS,  
EQUIPMENT AND SERVICES**

**Item**

**B87 ENHANCED ASSOCIATION FEATURE FOR  
ECM TCP/IP LINK CENTREX SERVICE**

(a) This custom-designed arrangement provides for the software activation of a feature called Intelligent Call Management (ICM) Automatic Call Distributor (ACD) Directory number (DN) Association Limit related to the Extended Call Management (ECM) Transmission Control Protocol/Internet Protocol (TCP/IP) Link feature of Centrex Service in a line-serving switch already equipped with LEC13 software or above. The initial service period is 36 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

**PBX ET AUTRES SYSTÈMES, ÉQUIPEMENTS ET  
SERVICES DE COMMUTATION**

**Article**

**B87 FONCTION D'ASSOCIATION ÉVOLUÉE  
POUR LIAISON TCP/IP GAE CENTREX**

(a) Montage spécial conçu sur commande permettant d'activer la fonction Association de numéro d'appel pour la gestion intelligente d'appels (GIA) de la distribution automatique des appels (DAA) liée à la fonction Liaison TCP/IP de gestion d'appels évolués (GAE) du service Centrex dans le commutateur de lignes déjà équipés du logiciel LEC13 ou version ultérieure. La période initiale minimum est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants mensuels restant à payer. **C**

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
B87(a) .....	-	\$ 13,000.00